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Beantwoording ambtelijke technisch (12-11-2021)
We doelen hiermee op de kaders die door PS zijn vastgesteld en de afspraken tussen GS en PS. Op 
verschillende thema’s/onderwerpen die de provincie aangaat, is beleid vastgesteld, zoals natuur, 
economie, bereikbaarheid etc. GS opereren binnen deze kaders en kunnen op basis hiervan 
activiteiten ontplooien. Wanneer er een bepaald thema of onderwerp zich aandient, en er wordt 
een gezamenlijke actie opgezet in MRA-verband (geldt ook bijvoorbeeld voor IPO-verband), dan 
wordt teruggekeken naar de kaders en afspraken die hierop van toepassing zijn. Op basis hiervan 
wordt bepaald of de desbetreffende actie ondersteund kan worden.

Van: Anna de Groot
Verzonden: woensdag 10 november 2021 9:56
Aan: info.metropoolregioamsterdam
CC: Wim Hoogervorst; Remine Alberts-Oosterbaan; heidi bouhlel; 
Onderwerp: Kaders voor het vragen van zienswijzen aan raden en Staten vooraf

Goedemorgen,

Op 28 oktober 2021 werd aan de leden van de commissie EFB van Provinciale Staten gevraagd
om te reflecteren op de Voordracht definitieve samenwerkingsafspraken MRA. De SP had
nog een aanvullende opmerking die luidde: “Over één ding hebben wij nu alvast een
opmerking, waarbij wij verwijzen naar het manifest 'Werken aan een sterk
vestigingsklimaat' van VNO/NCW van 6 juli 2021. Dit manifest werd aan de informateur
van het nieuw te vormen kabinet gestuurd met de bedoeling een en ander in de
kabinetsformatie te bespreken/verwerken. Dit manifest werd ook door de MRA
ondertekend (niet door de provincie Noord-Holland, overigens). Wij vragen ons af of
raden en Staten met betrekking tot dit manifest zijn geraadpleegd en of de raden en Staten
hun fiat hebben uitgesproken ter ondertekening van dit manifest. Immers, zoals in de
samenwerkingsafspraken staat: "Alle bevoegdheden blijven volledig bij de raden en Staten
van de deelnemers. De MRA is een informeel samenwerkingsverband en vormt geen
aparte bestuurslaag met eigen bevoegdheden of wettelijke taken." Het lijkt ons van belang
om de samenwerkingsafspraken te respecteren, de MRA moet zich daaraan houden. Wij
verzoeken onze MRA- vertegenwoordigers en ons lid van de raadtafel een en ander ter
sprake te brengen in de MRA.”

De portefeuillehouder, de Commissaris van de Koning, wist ter plekke geen antwoord op
de opmerking van de SP. Later kreeg ik zijn antwoord binnen. Dat luidde: “Door de SP
zijn vragen gesteld over er manifest “werken aan een sterk vestigingsklimaat”. De SP
vroeg of de raden en Staten hierover waren geraadpleegd en hun fiat hiervoor hadden
gegeven. Tevens vroeg de SP of de vragen rondom de procedure onder de aandacht van
het bestuur kunnen worden gebracht.
Bij navraag blijkt dat de raden en Staten hierover niet zijn geraadpleegd Als het gaat om
lobby vanuit de MRA, of het ondersteunen van lobby’s van andere partijen, is het aan het
bestuur om te bepalen of een dergelijk manifest valt binnen de door de raden en Staten
gestelde kaders. Op deze manier beschouwt men wanneer het aan het bestuur is om een
dergelijk manifest te ondersteunen of dat er afstemming met de raden en Staten nodig is.”
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Omdat ik nergens kan vinden wat de door de raden en Staten gestelde kaders zijn in een
dergelijk geval, het ondertekenen van – bijvoorbeeld – een manifest afkomstig van het
bedrijfsleven, ben ik benieuwd wat de kaders in een dergelijk geval zijn en waar deze zijn
vastgelegd. Ook vraag ik me af of democratisch is besloten wat de kaders zijn.
 
Kunt u mijn vraag (spoedig) beantwoorden?
 
Met vriendelijke groet,
 
Anna de Groot
Lid van Provinciale Staten van Noord-Holland voor de SP
       
 


